
Raport de activitate pentru anul202l

Parfac Gabriel-Claudiu
Consilier judelean USR

Consiliul Judelean Neam!

Adresi e-rnai I : gabriel.partac89 @gmail.com
Numdr telefon:O1 27 493 40 4

in temeiul art.225 alin(2) din OUG 57l2ol9 privind Codul administrativ, conform cdruia

fiecare consilier judefean este obligat sd prezinte un raport anual de activrtate, dar qi in spiritul
transparenlei v[ prezint urm[tor-ul raport de activitate pentru anu\202l, perioada 22 Aprilc 2021-31

Decembrie 2021.

in urma alegei'ilor locale din 27 Scpten'rbrie 2020, Alianla USR PLUS a oblinut 4 mandate

de consiliel judefean, in Consiliului Judelean Neamf. AflAndu-mdpepozrgiaa6-ape lista de

candidali a partidului la funcfia de consilier judefean, am intrat in CJ la data de 22.04.21, in urma

demisiilor colegilor mei Florin Zaharia qi Ionu! Meraru, numili subprefecli de Neam! de prirn-
rninistrul RomAniei.

Indemnizafia pe care o primesc lunal este de 1095 de lei, iar in anul 2021 din mai pAn[ in
dccembrie am ?ncasat 8760 lei, plus 2 deplas[ri la gedinlele cu prezen!6 frzicd. in valoare de

aproxirnatix 100 de lei.

Arn participat la toate Eedinlele atit on-line, cAt;i fizic atunci c0nd s-a cerut acest lucru, ca o
parunlezd deqi imirdoresc sd fiu prezent fizic la;edinfe, datoritd faptului cd atunci cdndlaanumite
gedin{e convocate on-line cdgiva colegi au anunlat gi s-au prezentalfrzic au fost daii afard, am ales

s[ md confotmez modului cum este convocatd qedinfa, Am participatla toate Eedinfele din comisie,
am studiat Ei analizat nlereu proiectele de hotdr0re, am ridicat intrebiri unde aveam neldmuriri si am

scos in evidenld atunci c6ndn am observat nereguli sau derapaje.

Rol asumat

Membru al Comisiei de olganizar"e qi dezvoltale urbanisticS, proteclia mediului,
conservarea monunlentelor istorice qi de arhitecturd.

Cele mai importante activiti{i in perioada mai sns menfionatd:

f . in data de 1 iunie 2021 grupul USR ar.n infonnat locuitorii judcfului Ncanr! printr-un
comunicat de presd despre imprumutul uriag de 100 000 000 lei, pe care Consiliul Judefean
doreEte sd-l facd in vederea efectudrii de reparalii pentru drurnurile din judef, sugerAnd c[
infrastructura si reparaliile pentru drumuri sunt un obiectiv foarte irrportante pentru jude!, dar in
contextul pandemiei de COVID-19 Ei in ru:ma evenimentuiui tragic cate a avut loc la Spitalul
Judelean de Urgen!6 Piatra Neam!, cea mai buni investifie este in sinState si anume construirea
unui spital modular care sd deserveascd nevoile pacienlilor, pdnd la construirea unui spital nou,
Contactat de Roman Tv am atentionat cd. cotractarea acestiu ?n"rprunut va duce gradul de indatorare



al judelului La25%,dintr-un maxim legal admis de30%, ceoa ce va duce la imposibilitatea altor

imprumuturi pentru investifii majore de interes judefean intr-un viitol apropiat.

2. in cadrul ;eclinlei din 29.01 .21 a Consiliului Judefean Neam! am avut o interpelare cu privire
la preluarea spitaiului de la Lelcani de cd.tre ISU IaEi, unde m-a interesat:

-Pe ce au fost pl[tite cele 3,5 milioane de euro provenite de la CJN;

-Care sunt avantajele pe care le-au obfinut nem(enii in urma acestei investilii;
-Dacd CJ laqi va pl[ti cltre CJ Neamf investilia pe care a facut-o;

-Dacd, decizia domnului presedinte a CIN, de a investi acestd sumd intr-un spital nefunlional, a fost
o decizie corectd Ei pe care ar mai lua-o;

-$i ce infonnalii are despre cele 10 paturi de la ATI imprumutate Spitalului modular de la Lefcani.

3. Solicitale cltre CJ, 18.08.21, din partea oonilierilor judeleni USR, in care am cerut un rapoft
complet, care s5 cuprindd toate cheltuielile lZcute din cele 3,5 niiiioane de euro destinate constr-uirii

Spitalului de la Lelcani, precum Ei informalii despre cele 10 patuli de la ATL

4. La qedinla ordinari din 31.08.21 grupul USR a avut mai rnulte interpel5ri:

-APASERV serviciile companiei judefene care asiguri alimentarea cu apa a judelului lasd de dorit,
aqa c[ am vrut s[ Etim care este cauza intreruperii furnizdlii apci, care sunt persoanele care

manager iazd acestd comp ani e ;

-TROLEBIJZUL 1a ceret'ea unui grup de foqti angaja\i am intervenit pentru a-qi primi garanlia
opritd de acestd companie, cale conform legii nu au voie sd refind mai mult de 10 zlle acesfd,

garantre, insd dupd 2 aniincd" nu au primit nirnic.
-CETATEA NEAMTULUI acest monumet istoric, nu este iluminat pe timp de noapte cu excepfia
aleei, am vrut sd qtim cum de acest monumet istoric nu este iluminat noaptea cum se intampld in
cazul monumentelor istorice.

5. in data de 3 septembrie 2021 grupul de consilieri jutefeni a transmis un comuniczrt de pres6,
prin care am informat faptul cd ia Eedinla din acceiaqi zi, este supus spre aprobare un proiect de

hot[r'dle pr"ivind rcpartizarca cotelor din impozitul de profit si TVA cdtre UAT-urile din jude!,
specificdnd cd pentru noi, consilierii juteleni USR este o prioritate ca acestd impdrlile sd se facd
intr-un mod corect, echitabil gi imparfial.
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6. in data de 28 octombrte 2O2lla qedinla olidnard a Consiliului Judeiean Neam!, am fEcut o
interpelare in care am celut refacerea marcajelor de pe drumuljudetean 2Ol C,lucru care ulterior s-

a qi rcaltzat, am adus la cunogtin![ necesitatea montdrii barierelor la nivelul cdii ferate de la Lufca,
chiar dacd calea feratd nu e intens circulatd, dlumul judelean ce o interse cteazd este foafie cuculat,
ial in condilii de vizibilitatea redus[, trecerea peste calea feratd nesemaforizatd, devine foarte
periculoas[. La proiectul 10 de pe ordinea de zi an observat cd la seoliunea dezvoltare, incasdrile
sunt mult mai rnici decOt cele preconizate, astfel cd am chestionat conducerea CIN despre cavza
care a dus la acest luoru Ei ce putem face ca sd putem creEte incasdrile la acestd secfiune.
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in spiritul transparenlci irni prezintraportul de activitate pe anul 2021 ;i t'eamintesc

programul meu de audienfe este in fiecare vineri orele 18:00, 1oc audienfe- sediul USR Neam!,
strada Dimitrie Leonida, nr.44, Piatra Neamt.

Data

20.02.2022

Semndtura

Par{ac Gabriel-Claudiu


